

**Abu Dhabi National Insurance  
Company PSC**

CHIEF EXECUTIVE OFFICER'S STATEMENT

30 SEPTEMBER 2018

**Abu Dhabi National Insurance Company P.J.S.C.**  
**Chief Executive Officer's Statement**  
**For the nine-month period ended 30<sup>th</sup> September 2018**

I hereby present ADNOC's financial results for the nine-month period ended 30<sup>th</sup> September 2018.

I am pleased to report that ADNOC has delivered strong set of results for the nine-month period ended 30<sup>th</sup> September 2018, with continued growth in net profit and gross written premiums. This performance is a testament to our sound underwriting discipline, and financial strength.

We continue to be focused on driving further innovation across all areas of the business to grow our product and service range significantly.

As we approach the end of 2018, I am confident that we will continue to build solid foundations to support our long-term sustainable growth and achieve further milestones. ADNOC's customers are at the heart of our values, and with innovation being the foundation of our growth, we are able to create solutions that deliver value for them.

**Key Financial Highlights**

***Gross Written Premiums***

For the nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018, ADNOC's Gross Written Premium increased by 12.2% to AED 2.23 billion compared to AED 1.98 billion for the same period in 2017.

***Premium Retention***

The overall premium retention ratio reached 51.0% for the nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018 compared to 46.5% for the same period in 2017.

***Net Underwriting Income***

For the nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018, ADNOC's Net Underwriting profit increased by 27.5% to AED 304.7 million, against Net Underwriting Profit of AED 239.0 million for the same period in 2017.

***General and Administrative Expenses***

General and Administrative Expenses for nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018 stood at AED 176.6 million compared to AED 148.7 million for the same period in 2017.

***Net Technical Profit***

Net Technical Profit for the nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018 increased by 40.6% to AED 132.3 million, against Net Technical Profit of AED 94.1 million for the same period in 2017.

***Net Investment Income***

ADNOC's Net Investment and Other Income increased by 2.8% to AED 90.7 million for the nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018 compared to AED 88.2 million for the same period in 2017.

***Net Profit***

For the nine-month period ended September 30<sup>th</sup> 2018, Net profit increased by 22.6% to AED 218.8 million, compared to net profit of AED 178.5 million for the same period in 2017.

**Abu Dhabi National Insurance Company P.J.S.C.**  
**Chief Executive Officer's Statement**  
**For the nine-month period ended 30<sup>th</sup> September 2018**  
(Continued)

***Appreciation***

I would like to thank ADNIC's Board of Directors and shareholders for their continued support, our clients and business partners for their patronage and our management team and employees for their diligent efforts.



---

**Ahmad Idris**  
**Chief Executive Officer**

# شركة أبوظبي الوطنية للتأمين ش.م.ع

تقرير الرئيس التنفيذي

٣٠ سبتمبر ٢٠١٨

شركة أبوظبي الوطنية للتأمين ش.م.ع  
تقرير الرئيس التنفيذي  
لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨

يسرني أن أقدم النتائج المالية للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨.

يسعدني أن الشركة قد حققت في التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨ نتائج قوية مع استمرار النمو في صافي الأرباح وإجمالي الأقساط المكتتبة. ويعتبر هذا الأداء نتيجة لسلامة إستراتيجية الاكتتاب وقوة المركز المالي. وسنواصل التركيز على تعزيز الابتكار في مختلف مجالات الأعمال لتنمية منتجاتنا وخدماتنا.

ومع إقترابنا من نهاية عام ٢٠١٨؛ فأني على ثقة من أننا سنواصل بناء أسس متينة لدعم النمو المستدام على المدى الطويل وتحقيق المزيد من الإنجازات. إن عملاء الشركة هم في صلب إهتمامنا، والابتكار هو من أسس نمونا، بما يجعلنا قادرين على تطوير حلول تأمينية تلبي حاجاتهم.

المؤشرات المالية الرئيسية:

**إجمالي الأقساط المكتتبة**

ارتفع إجمالي الأقساط المكتتبة للشركة بنسبة ١٢,٢٪ ليصل إلى ٢,٢٣ مليار درهم خلال فترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ١,٩٨ مليار درهم لنفس الفترة من عام ٢٠١٧.

**الأقساط المحفوظ بها**

بلغ إجمالي معدل الأقساط المحفوظ بها لدى الشركة ٥١,٠٪ عن فترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ٤٦,٥٪ للفترة نفسها من عام ٢٠١٧.

**صافي إيرادات الاكتتاب**

ارتفع صافي إيرادات الاكتتاب بنسبة ٢٧,٥٪ ليصل إلى ٣٠٤,٧ مليون درهم خلال فترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع صافي إيرادات اكتتاب بلغ ٢٣٩,٠ مليون درهم للفترة نفسها من عام ٢٠١٧.

**المصروفات الإدارية والعمومية**

بلغت المصروفات الإدارية والعمومية ١٧٦,٦ مليون درهم لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ١٤٨,٧ مليون درهم للفترة نفسها من عام ٢٠١٧.

**صافي الأرباح الفنية**

ارتفع صافي الأرباح الفنية بنسبة ٤٠,٦٪ ليصل إلى ١٣٢,٣ مليون درهم خلال فترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع صافي أرباح فنية قدرها ٩٤,١ مليون درهم للفترة نفسها من عام ٢٠١٧.

**صافي إيرادات الاستثمار**

ارتفع صافي إيرادات الاستثمار والإيرادات الأخرى بنسبة ٢,٨٪ ليصل إلى ٩٠,٧ مليون درهم لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ٨٨,٢ مليون درهم للفترة نفسها من عام ٢٠١٧.

**صافي الربح**

ارتفع صافي ربح الشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨ بنسبة ٢٢,٦٪ ليصل إلى ٢١٨,٨ مليون درهم، مقارنة مع صافي ربح قدره ١٧٨,٥ مليون درهم للفترة نفسها من عام ٢٠١٧.

**شكر وثناء**

وأود أن أتقدم بجزيل الشكر والإمتنان لمجلس إدارة الشركة والمساهمين على دعمهم المتواصل، ولعملائنا وشركاء الأعمال على تقنهم وإلى فريق الإدارة والموظفين على جهودهم الدؤوبة.

أحمد إدريس  
الرئيس التنفيذي